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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-09-11 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  M A T S  S V E N S S O N  
V I C E  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  H Å K A N  C A R L S S O N  

L E D A M O T  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F A R M :  E R I K  N I L S S O N  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har haft bastu som var lyckad och planerar nu för finalsitsen. De hade tänkt sälja 120 

biljetter med eftersom det har varit många som velat köpa har de nu utökat till 150 biljetter. 

100 biljetter är för nollor och 50 för phaddrar. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har under veckan som gått arrangerat pubrunda. Det fungerade bra och men drog 

antagligen in mindre pengar än förra året. Det berodde på att det inte var så många där de två 

sista timmarna. De har förutom pubrundan också haft herrkväll och tränat hävlag. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK var förra helgen på hajk med nollorna och det var mycket lyckat. Det har även varit F6-

bastu som var trevlig.De har även haft dammiddag, herrkväll och så leder de nollolympiaden. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF hade förra torsdagen cocktailparty och det gick bra. De har också uppdaterat sin hemsida 

och håller på med kurshemsidan. Tidigare under nollningen har de även haft matteafton. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc förbereder Fockör som kommer att vara lördag lv4. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
Ikväll har FARM miniräknararrangemang med Vattenfall. Deras kontrakt med Vattenfall går ut 

vid årsskiftet och när de förnyar det ska de göra så att även matematikerna inkluderas. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Mikaela håller fortfarande på med att samla in nycklar och nyckelnummer. 

Erik har skickat ut föreningsutvärdering till alla föreningar och funktionärer. Utvärderingen ska 

vara inne senast onsdag lv3. 

§ 9 INSTUTIONSRÅD  
Styret måste snarast föreslå en representant till instutionsrådet för Teknisk matematik. Ruben 

Sharma har anmält intresse. Vi beslutade att rekommendera Ruben Sharma för kåren för 

tillsättning till instutionsrådet. Vi pratade också om hur vi i framtiden ska göra för att hitta 

representaner till instutionsråden. Vi kom fram till att på ftek lägga upp information så att alla 

har chansen att söka.         

Beslut: Att föreslå Ruben Sharma som representant på instudtionsrådet för Teknisk matematik. 

§ 10 MASSUTSKICK FRÅN FARM 
Vi diskuterade innehåll i massutskick från företag via FARM och formen på dessa. Idag har inte 

FARM rätt att bestämma över innehållet i mailen som företagen vill skicka. De ska se till att det 

i framtida kontrakt ta med att de ska ha rätt att vägra skicka ut mail som de anser bryter mot 

sektionens värderingar.   

§ 11 KU/UO 
Mats ska på det första mötet för kårutskottet, KU. 

Förra veckan var Mats på UO-möte, utbildningsområdet. Där pratade de bla om starten på 

utbildningarna, hur många antagna ect. 

§ 12 FÖRENINGSUTVÄRDERINGAR 
Föreningsutvärderingarna som bl a ligger till grund för budgeten har gått ut till alla kommittéer, 

föreningar och funktionärer. Det kom en önskan om att lägga till en fråga angående 

föreningsrum och användandet av andra lokaler. Man ska då i utvärderingen också ange vad 

man använder för lokaler och motivera varför man behöver dessa. Vi diskuterade detta och 

kom fram till att det var ett bra tillägg till utvärderingarna och att den punkten ska läggas till. 

Beslut: Att lägga till en till punkt i föreningsutvärderingarna där kommittéer, föreningar och 

funktionärer anger vad de använder för lokaler och motiverar varför de behöver använda 

dessa. 
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§ 13 BUDGETEN 
Erik har börjat kolla på budgeten och kopierar i stora drag förra årets budget men har gjort lite 

småjusteringar. Han ska skicka ut det på mailen så att alla kan kolla på det i lugn och ro så att vi 

kan diskutera det nästa vecka. 

§ 14 LOKALFRÅGOR  
Det har kommit in förslag på att försöka få fler eluttag till GD. Tanken var att sätt eluttag på 

"kuben" i mitten i salen. Styret tycker att detta var en bra idé och Karin ska prata med Åke för 

att höra om det går att genomföra och föra det vidare. 

Det klagas på att det är för kalt i DD och Karin ska prata med Åke om detta. 

Efterfrågan om hyllor i skyddsrummet har också kommit in. Karin ska ta reda på vad som gäller 

för skyddsrummet och pratar med Åke. 

§ 15 FOTO 
Det finns fortfarande inget foto på hemsidan. Foto till hemsidan ska tas tisdagen den 16 

september kl 17 utanför huvudingången, valfri klädsel. 

§ 16 BAKA 
Förslag till att om man kommer mer än 5 minuter sent till mötet utan speciell anledning ska 

man ha med sig en kaka nästa gång. Detta diskuterades och gick igenom med omedelbar 

verkan. 

Beslut: Om man kommer mer än 5 minuter sent till möte ska man ha med sig kaka till nästa 

möte. 

§ 17 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 18 september. 

§ 18 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Mats Svensson Mikaela Holm 
Ordförande Sekreterare 

 


